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معمای مثلث سئول؛  چه کسی رئیس می شود؟
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال که حالت فوق العاده ای به خود گرفته، قرار است امروز از 
ساعت ۹ صبح شروع شــود. این انتخابات در شرایطی برگزار می شود که دوره چهارساله ریاست 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس معزول فدراسیون فوتبال، کامل نشد و او کمتر از یک سال بعد از 
انتخاب به عنوان رئیس جدید، از کار عزل شد. از بهمن ۱۴۰۰ تا به الان فدراسیون با سرپرست اداره 
شده و حالا بعد از کشمکش های فراوان قرار است امروز در آستانه رقابت های جام جهانی فوتبال، 
رئیس جدید ســاختمان سئول انتخاب شود. برای پست ریاست فدراسیون فوتبال سه نفر کاندیدا 
شده اند: میرشاد ماجدی، سرپرست کنونی فدراسیون فوتبال، مهدی تاج، رئیس سابق فدارسیون 
فوتبال و عزیزاالله محمدی، رئیس سابق سازمان لیگ فوتبال. البته که این مثلث تا ۴۸ ساعت قبل 
فقط دو ضلع داشت و صلاحیت مهدی تاج در واپسین لحظات به تأیید رسید. بااین حال بسیاری 
اعتقاد دارند چهره های سرشــناس تری می توانستند وارد این کارزار شوند تا فوتبال از روند تکراری 
خارج شــود. برخلاف انتظار ولی چهره ای متفاوت از آنهایی کــه پیش تر هم اداره امور فوتبال را 
در دســت داشته اند، ورود نکردند تا حالا یکی از این ســه ضلع بتوانند زمام امور را برای ماه های 

حساس پیش رو، به ویژه برای تدارکات بهتری تیم ملی در جام جهانی به دست بگیرند.
میرشاد ماجدی

داســتان کاندیداشدن میرشاد ماجدی برای پست ریاســت فدراسیون فوتبال خالی از ابهام 
نیست. او که عضوی از هیئت رئیســه فدراسیون عزیزی خادم بود، بعد از عزل شهاب، به عنوان 
سرپرست فدراسیون انتخاب شد تا زمینه را برای برگزاری انتخابات مهیا کند. میرشاد حضورش 
در انتخابات فدراســیون فوتبال را قویا تکذیب می کرد و می گفت قصدی برای ریاســت ندارد. 
بااین حال در واپســین زمان باقی مانده برای ثبت نــام، او خبر داد که تکلیف دارد برای انتخابات 
شرکت کند. به این ترتیب، او وارد این کارزار شده و حالا شانس زیادی برای خودش متصور است. 
میرشاد ماجدی در شرایطی برای ریاست فدراسیون اقدام کرده که مزایایی در قیاس با دو رقیب 
دیگر دارد. او تنها کاندیدای تمام فوتبالی ریاست فدراسیون فوتبال است. اگر قرار باشد فوتبالی ها 
زمام امور را به دست بگیرند، میرشاد بیشترین شانس را دارد. البته که او در همین مدت توانسته 
تجربه مدیریتی خوبی در سازوکار فدراسیون به دست بیاورد. فارغ از تجربه های قبلی، او عضو 
هیئت رئیســه فدراسیون بوده و چندماهی هم می شود که به عنوان سرپرست، اداره امور اصلی 
در این فدراسیون را به دست گرفته است. در نتیجه از لحاظ آشنایی با شرایط و جو کنونی، او به 

اندازه کافی مهارت دارد. با وجود چنین مزایایی که می توان برای میرشــاد متصور شد، منتقدان 
بازیکن سابق استقلال می گویند او در دوره مدیریتش نتوانسته کارنامه درخشانی به جا بگذارد. 
عدم تدارک مناســب برای تیم ملی در مسیر حضور بهتر در جام جهانی، عدم مدیریت صحیح 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال و فاجعه رخ داده در حاشیه بازی تیم ملی ایران و لبنان در مشهد، 

عمده انتقاداتی است که مدیریت میرشاد را زیر سؤال برده است.
مهدی تاج

مهدی تاج عجیب ترین و جنجالی ترین کاندیدای پست ریاست فدراسیون فوتبال است. او که در 
دوره قبلی به بهانه بروز بیماری قلب، صندلی ریاست فدراسیون فوتبال را رها کرده و از کار استعفا 
داده بود، به ناگاه با حالتی طلبکارانه به کارزار انتخاباتی برگشته و بدون اشاره به بیماری قلبی اش 
خود را مدعی اصلی ریاســت فدراســیون فوتبال می داند. مهدی تاج در بین کاندیداهای موجود 
بیشــترین ســابقه مدیریتی در فوتبال را دارد. او قبلا نایب رئیس فدراسیون فوتبال و رئیس سازمان 
لیگ بوده، بعدا به ریاست فدراسیون فوتبال ایران رسیده و چند سالی هم می شود به عنوان یکی از 
اعضای هیئت اجرائی، در مقر AFC مشغول به کار است. با توجه به سابقه مدیریت باشگاهی تاج، 
بعید است کسی بیش از او از چم و خم مدیریتی در فوتبال ایران آگاهی داشته باشد. با این حال، تاج 
همان اندازه که سابقه مدیریت دارد، منتقد هم دارد! او مسبب اصلی داستان ویلموتس گیت است 
و میلیون ها دلار از پول بیت المال را با یک قرارداد بد و بحث برانگیز به باد داده است. از طرفی، او 
با مدیریت ضعیفش در فدراسیون فوتبال کاری کرده که ساختمان فدراسیون فوتبال هم در آستانه 
بربادرفتن است. از طرفی اسم مهدی تاج در پرونده عجیب و غریب فولاد مبارکه هم مطرح شده و 
کلا بابت داســتان ویلموتس اسمش به دادسرای تهران به عنوان متهم ردیف اول هم رفته است. 
به غیر از اینها و برخلاف ادعایی که خودش دارد، مدیر مســتقلی نیســت. داستان اخراج کارلوس 
کی روش از یک ســو و انتخاب مارک ویلموتس از سوی دیگر نشان داد که او توصیه های دیگران را 
پیاده کرده است. منتقدان تاج همچنان با نقد شعارهای او می گویند اگر تاج نسخه ای برای نجات 
فوتبال داشت، در همان زمان هایی که مدیریت را دست داشت، از این نسخه خرج می کرد. بسیاری 

انتخاب او را یک بازگشت به عقب توصیف کرده اند.
عزیزاالله محمدی

هرچقدر که دو کاندیدای دیگر در ماه منتهی به برگزاری انتخابات ریاســت فدراســیون 

فوتبال ســروصدا داشته اند، عزیز االله محمدی ســاکت بوده و در خفا کارهایش را پیش برده 
اســت. بسیاری می گویند او در سکوت مشــغول رایزنی با اعضای مجمع بوده و اجازه نداده 
خــودش و اطرافیانش وارد جدال لفظی درباره انتخابات شــوند. عزیزاالله محمدی ســابقه 
حضور در فدراســیون فوتبال مهدی تاج را داشــته و رئیس سازمان لیگ هم شده است. در 
نتیجه او هم با کارهای مدیریتی در این فوتبال غریبه نیست. عمده اتفاق خوبی که محمدی 
تأکید دارد به آن اشــاره شــود، بســتن قرارداد حق پخش با تلویزیون ایران در دو بازه زمانی 
سه ســاله اســت؛ یک بار قریب به ۳۴ میلیارد تومان و بار دیگر نزدیک به ۴۸ میلیارد تومان. 
او می گوید قصد دارد سازوکار حرفه ای باشگاه داری را پیاده کند و برایش برنامه های مهمی 
دارد. با وجود این مدیریت عزیزاالله محمدی در فوتبال هم بی حرف و حدیث نبوده است. عدم 
شــفافیت مالی، ناتوانی در گرفتن کامل حق پخــش تلویزیونی، محرومیت های انضباطی و 
اخلاقی مربیان و بازیکنان بدون اعلام شفاف آن و... جزء انتقاداتی است که اهالی فوتبال از 

عملکردش در دوران حضورش در سازمان لیگ فوتبال اعلام می کنند.
جایی برای نواب رئیس

انتخابات امروز فدراســیون فوتبال فقط مربوط به انتخاب رئیس نمی شود، چون با توجه 
به اتفاقات رخ داده در فدراسیون قبلی، باید برای دو نواب رئیس اول و دوم هم تصمیم گیری 
شده و انتخابات صورت پذیرد. در دوره قبلی، شهاب عزیزی خادم، حمیدرضا مهرعلی و حیدر 
بهاروند را به عنوان نواب رئیســش انتخاب کرد که هیچ کــدام از آنها از مجمع رأی نگرفتند. 
این دو نفر هم به همراه عزیزی خادم از فدراســیون عزل شــدند. از طرفی، مهرداد ســراجی، 
نماینده باشــگاه ها هم در مجمع رأی موافق نگرفت و برکنار شــد. به این ترتیب، علاوه بر دو 
پســت نایب رئیســی اول و دوم، یک پست خالی دیگر هم باقی می ماند که مربوط به انتخاب 
نماینده باشگاه هاست. در همین راستا و در بخش نایب رئیس اول اسامی مهدی محمدنبی، 
عباس صوفی و علی فتح االله زاده، نایب رئیــس دوم منصور قنبرزاده، محمدصادق درودگر و 
محمدرضا کافی و نمایندگان باشــگاه ها الهام بصیری نیا، حسین پرویزی، اسماعیل حیدرپور، 
رضا درویش، محمد رجائیان، محمدرضا ساکت و حمیدرضا گرشاسبی دیده می شود. انتخاب 
این افراد به تکمیل اعضای هیئت رئیســه کمک می کند و این هیئت رئیســه که فعلا به دلیل 

نداشتن نفرات کافی از رسمیت افتاده است، دوباره شکل رسمی به خود می گیرد.

سه شنبه
۸ شهریور  ۱۴۰۱

سال بیستم      شماره ۴۳۶۲

اخـبـار  بـرگـزیـده

ماجرای حبس سوارکاران در نوروزآباد
به دلیل بدهی شــرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشــی، شهرداری 
منطقه ۱۸ تهران با نصب نیوجرســی امکان تردد سوارکاران را به مجموعه 
نوروزآباد ســلب کرد؛ اتفاقی که با وساطت وزیر ورزش و جوانان و شهردار 
تهران، پس از حدود چهار ســاعت حبس ورزشکاران، حل می شود. مهدی 
ختار،  دبیر فدراســیون ســوارکاری در گفت وگو با ایســنا، در رابطه با حبس 
سوارکاران مسابقات کورس تابستانه تهران در مجموعه سوارکاری نوروزآباد، 
گفت: مجموعه نوروزآباد در اختیار شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزش 
اســت و از سوی فدراســیون ســوارکاری جمهوری اســلامی ایران میدان 
کورس این مجموعه به مدت هشــت هفته جهت برگزاری کورس تابستانه 
ســوارکاری تهران، اجاره شد. او ادامه داد: مجموعه نوروزآباد به شهرداری 
منطقه ۱۸ بدهی دارد و شهرداری هر از چندگاهی به منظور دریافت بدهی 
خود ورودی و خروجی این مجموعه را با نصب نیوجرسی مسدود می کند. 
دبیر فدراسیون ســوارکاری با اشاره به اینکه پس از اقدام شهرداری منطقه 
۱۸،  ورزشکاران و افراد حاضر در مجموعه به مدت حدود سه تا چهار ساعت 
امکان ورود و خروج نداشــتند،  تصریح کرد: ایــن اتفاق هم زمان با برگزاری 
مجمع انتخاباتی کمیته ملی المپیک رخ داد و رئیس فدراسیون سوارکاری 
که در مجمع حضور داشــت، موضوع را به وزیــر ورزش منتقل کرد و وزیر 
ورزش نیز با زاکانی، شــهردار تهران تماس گرفت تا مسئله حل شود. ختار 
با بیان اینکه با پادرمیانی وزیر ورزش و شهردار تهران،  شهرداری منطقه ۱۸ 
شــرایط را برای ورود و خروج ورزشــکاران فراهم کرد، گفت: در حال حاضر 
مشــکلی وجود ندارد و مسابقات در حال پیگیری اســت. به گزارش ایسنا، 
شنیده می شود شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی براساس کمیسیون 

ماده ۱۰۰ حدود ۱۰ میلیارد تومان به شهرداری بدهکار است.

رشد ۱۰۰۰ درصدی سهمیه زنان
در ورزشگاه آزادی؟

مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ در تلاش برای اخذ مجوزهای 
قانونی برای افزایش ســهمیه حضور زنان در ورزشــگاه آزادی هســتند. به 
گــزارش فوتبــال ۳۶۰، اتفاق تاریخی و ویژه در هفته ســوم لیگ برتر فوتبال 
ایران، اولین حضور زنان به عنوان تماشــاگر در جریان رقابت های باشــگاهی 
بود، اتفاقی که در جریان تقابل اســتقلال و مس کرمان در ورزشــگاه آزادی 
رخ داد و هواداران علاقه مند به اســتقلال با حضور در ورزشــگاه، از نزدیک 
شــاگردان ریکاردو سا پینتو را تشــویق کرده و نظاره گر اولین پیروزی خانگی 
تیم شــان در لیگ بیســت ودوم بودند. اســتقلالی ها بعد از دریافت مجوز از 
مراجع ذی صلاح و با موافقت مســئولان فدراســیون فوتبال و سازمان لیگ، 
۵۰۰ بلیت را از طریق ســامانه بلیت فروشی در اختیار زنان علاقه مند به تیم 
خود قرار دادند. البته که در روز مســابقه، ظرفیت حضور تماشــاگران زن در 
ورزشــگاه آزادی افزایش پیدا کرد و در اواســط نیمه دوم، افراد بدون بلیت 
حاضر در پشت در شرقی ورزشــگاه آزادی، با ارائه کارت ملی وارد ورزشگاه 
شدند تا بالغ بر دو هزار تماشاگر زن از نزدیک مصاف استقلال و مس کرمان را 
تماشا کنند. پرسپولیس در هفته چهارم لیگ برتر، روز چهارشنبه در ورزشگاه 
آزادی تهران میزبان خواهد بود و مدیران این باشگاه به دنبال افزایش سهمیه 
حضور زنان در ورزشــگاه آزادی هستند. هنوز جلسه شورای تأمین به منظور 
بررســی آخرین شرایط حضور زنان به انجام نرســیده اما درخواست مدیران 
سرخ پوش، افزایش سهمیه بلیت فروشی به هواداران خانم است. مسئولان 
سازمان لیگ در هفته گذشــته اعلام کردند که به جز ورزشگاه آزادی تهران، 
ورزشگاه های شهدای فولاد اهواز، نقش جهان و فولادشهر اصفهان، گل گهر 
سیرجان و امام رضا (ع) مشهد در کنار دو استادیوم نوساز مس کرمان و مس 
رفسنجان هم می توانند پذیرای زنان علاقه مند به مسابقات لیگ برتر فوتبال 
ایران باشند تا در هفته چهارم رقابت ها، به جز تهران احتمالا در اصفهان هم 

شاهد حضور تماشاگر زن در مصاف حساس سپاهان و فولاد باشیم.
۵ جایگاه ورزشگاه آزادی به زنان می رسد؟

اســتقلالی ها در شــرایطی هفته گذشــته دیدار خانگی شان مقابل مس 
کرمان را با حضور تماشــاگران برگزار کردند که به گفته معاون زنان باشگاه، 
این دیدار به صورت آزمایشــی بوده و تلاش مدیران باشــگاه، تداوم افزایش 
ســهمیه حضور زنان در ورزشگاه آزادی خواهد بود و گویا وعده آبی ها برای 
حضور بیشــتر تماشاگران زن در ورزشگاه آزادی به زودی محقق خواهد شد. 
مدیران باشگاه پرســپولیس در اولین میزبانی خود از تماشاگران زن در لیگ 
بیست ودوم، به دنبال افزایش تعداد بلیت در مقایسه با تقابل استقلال و مس 
کرمان هســتند و گفته می شود درخواســت آنها، صدور مجوز برای فروش 
چهارهزار بلیت است اما بررســی های بیشتر در این زمینه نشان می دهد که 
قرار اســت جایگاه بیشتری در ورزشگاه آزادی تهران به زنان اختصاص یابد. 
مســئولان شورای تأمین استان تهران قرار اســت برای هر مسابقه به صورت 
مستقل مجوز حضور زنان در ورزشگاه را صادر کنند اما آنچه مشخص است 
این اســت که افزایش میزان تماشاگران زن در ورزشگاه آزادی حتمی بوده و 
با توجه به برگزاری موفق تقابل اســتقلال و مس کرمان، قرار است از هفته 
پیش رو سهمیه حضور تماشاگران زن در ورزشگاه آزادی، افزایشی ۱۰ برابری 
را تجربه کند و از این پس، پنج هزار تماشاگر زن قادر خواهند بود تا از نزدیک 

مسابقه تیم مورد علاقه شان را در تهران و در ورزشگاه آزادی تماشا کنند.

مجمع انتخاباتی فدراســیون فوتبال از ساعت ۹ صبح امروز، 
در ســالن مرکز همایش های ســازمان صداوســیمای جمهوری 
اســلامی ایران آغاز خواهد شد و در نهایت رئیس، دو نایب رئیس 
و یک عضو هیئت رئیســه معرفی خواهند شــد تــا در نهایت این 

فدراسیون سر و سامان بگیرد.
 فرایند انتخابات به چه شکلی است؟

شــرط انتخاب رئیس: بــرای انتخاب رئیس، کســب اکثریت 
(بیش از ۵۰ درصد) از آرای معتبر مأخوذه مورد نیاز اســت. اگر 
برای پســت ریاســت فدراســیون بیش از دو نامزد وجود داشته 
باشد، کســانی که کمترین رأی را کســب کنند، برای مرحله دوم 

حذف می شــوند تا فقط دو نامزد باقی بمانــد. در صورتی که در 
مرحله اول، بیش از دو نفر از نامزدها (به دلیل تساوی آرا) حائز 

بالاترین رأی شوند، تمامی آنها به مرحله دوم راه می یابند.
در مرحله دوم نامزدی که بیشــترین رأی را کسب کند، رئیس 
فدراســیون خواهد بود. شرط انتخاب نواب رئیس: برای انتخاب 
نواب رئیس، کســب اکثریــت (بیش از۵۰ درصــد) آرای معتبر 
مأخوذه مورد نیاز است. اگر مجمع عمومی یک یا چند نفر از این 
نامزدها را با اکثریت (بیش از۵۰ درصد) انتخاب نکند، رئیس باید 
نامزد/نامزدهای دیگری را حداکثر ظرف مدت ســه ماه از تاریخ 
خاتمه مجمع عمومی جهت انتخاب به مجمع عمومی معرفی 

کند. شــرط انتخاب نماینده باشگاه ها: برای انتخاب سایر اعضای 
هیئت رئیسه، نامزدهایی که بیشترین رأی را برای پست مورد نظر 

کسب کرده اند، انتخاب می شوند.
 چه کسانی در مجمع فدراسیون فوتبال رأی می دهند؟

طبق اساســنامه فدراســیون فوتبال، ۸۹ نفــر می توانند در 
مجمع حضــور یابند امــا به دلیل نداشــتن تیم ملــی فوتبال 
ســاحلی زنان، فقط ۸۷ نفر اجازه شــرکت در رأی را دارند. در 
این بین برخی به علت مســئولیت های حقوقی خود دارای دو 
رأی هســتند. مهم ترین شرط برای برگزاری انتخابات فدراسیون 
فوتبــال حضور دوســوم نماینــدگان اعضای واجد شــرایط در 

مجمــع انتخاباتــی مربوطه اســت. ۳۲ رئیس هیئــت فوتبال 
استانی، ۱۶ مدیرعامل لیگ برتری، هشت مدیرعامل دسته اولی، 
چهار مدیرعامل دسته دومی، سه مدیرعامل فوتسال مردان، دو 
مدیرعامل فوتبال ســاحلی مردان، دو مدیرعامل فوتبال بانوان، 
دو مدیرعامل فوتســال بانوان، یک مدیرعامل فوتبال ســاحلی 
بانوان، چهار هیئت  تابع فدراســیون (فدراسیون دانش آموزی، 
دانشــگاهی، نیروهای مسلح و کارگری) شــش مربی تیم های 
ملی، شــش کاپیتان تیم های ملــی، دو نماینده داوران و رئیس 
اتحادیه باشگاه ها، ۸۹ عضو مجمع هستند اما با حذف سرمربی 

و کاپیتان ساحلی بانوان تعداد به ۸۷ نفر می رسد.

برگزاری انتخابات ریاســت فدراسیون فوتبال که قرار اســت امروز انجام شود، نه تنها 
روی سرنوشــت مدیریتی فدراسیون تأثیرگذار اســت، بلکه مستقیما بازیکنان تیم ملی را 
هم درگیر کرده اســت. البته که بیش از هر بازیکن دیگــری در تیم ملی، کاپیتان های این 
تیم درگیر انتخابات ریاســت فدراسیون فوتبال شــده اند. از آنجا که کاپیتان تیم ملی حق 
رأی دارد، همواره کاندیدایی که در کارزار انتخاباتی قرار اســت شــرکت کند امیدوار است 
رأی کاپیتان تیم ملی به عنوان نماینده بازیکنان را داشــته باشد. درباره انتخابات امروز هم 
حرف و حدیث به اندازه کافی زیاد بوده اســت. در شرایطی که وحید امیری در حالت کلی 
در زمره کاپیتان های اصلی تیم ملی ایران قرار نمی گیرد، فدراسیون فوتبال، پیش تر نام او 
را به عنوان نماینده بازیکنان مطرح کرده اســت. این اتفاق باعث شد شایعه مهندسی این 
رأی از ســوی میرشــاد ماجدی به گوش برسد. در شرایطی که دیگر کاپیتان های تیم ملی 
ظاهرا خواهان ریاست مهدی تاج هستند، معرفی وحید امیری به عنوان نماینده بازیکنان، 
خالی از جنجال نبوده است. با این حال، محمدجواد پاینده، مدیر روابط عمومی فدراسیون 
فوتبال ایران می گوید سناریویی در کار نیست. او می گوید از آنجا که دیگر کاپیتان های تیم 
ملی لژیونر بوده و کار ســختی برای حضور در انتخابات امروز دارند، فدراسیون از مدت ها 
قبل وحید امیری را برگزیده است. «برخی کم لطفی ها در روزهای اخیر شده است. لیست 
اســامی اعضای مجمع ۷۰ روز قبل و وقتی هنوز تکلیف ثبت نام ها و نامزدهای حاضر در 
انتخابات مشخص نشده بود، آماده شده است. کاملا هم قانونی، مشخص و روشن است 
و هیــچ نکته مبهمی در این لیســت وجود ندارد. در همــه ادوار ترتیب کاپیتان های تیم 
ملی از طرف سرمربی به دپارتمان تیم های ملی و سپس دبیرخانه مجمع اعلام می شود. 
اولویت با فردی اســت که در ایران حضور داشــته باشــد. در مجمع قبلی که ۱۰ خرداد 

برگزار شــد، وحید امیری حضور یافت، به این دلیل که ســایر کاپیتان های تیم ملی لژیونر 
بودند و در ایران حضور نداشــتند. به ترتیب مشخص شده هر کاپیتانی که در ایران حضور 
داشته باشد، در مجمع حاضر خواهد شد، در غیر این صورت نوبت به نفر بعدی می رسد. 
خوشــبختانه همه کاپیتان های تیم ملی ما تا قبل از امیری لژیونر بودند و به همین دلیل 
نوبت در مرحله قبل به او رسید. در این مجمع هم اگر کاپیتان های خارج از کشور به ایران 
تشــریف بیاورند، می توانند در مجمع حضور پیدا کنند  اما اگر حضور نداشته باشند، گزینه 
بعدی امیری خواهد بود». با وجود چنین توضیحی ولی اتفاق تازه تری رخ داده و احسان 
حاج صفی کاپیتان اصلی تیم ملی ایران با ارســال نامه ای به فدراسیون فوتبال ایران خبر 
داده که درحال سفر به تهران است و قرار است در مجمع شرکت کند. وحید امیری بازیکن 
خوش اخلاق فوتبال ایران هم بعد از متوجه شدن از چنین نامه ای، احسان حاج صفی را در 
اینســتاگرام تگ کرده و رسما او را به عنوان کاپیتان اصلی تیم ملی معرفی کرده است. در 
چنین شــرایطی حالا معادلات دست کم درباره این یک رأی به هم می خورد؛ کاپیتان های 
تیم ملی ایران، احتمالا به غیر از سردار آزمون، همگی از مهدی تاج حمایت کرده اند. آنها 
پیش از این با گذاشتن یک استوری، چند نماینده مجلس را که مخالف حضور مهدی تاج 
بودند، ســرزنش کرده و خواســته بودند اجازه دهند فوتبال روند طبیعی اش را طی کند. 
مهدی تاج هم با حضور در تلویزیون به این بازیکنان چراغ ســبز نشــان داد و گفت که در 
صورت رسیدن به صندلی ریاست، کارلوس کی روش، سرمربی محبوب این بازیکنان را به 
تیم ملی دعوت خواهد کرد. این اتفاق حداقل برای احســان حاج صفی که این اواخر در 
تفکرات دراگان اسکوچیچ جای ثابتی نداشته و بازوبند کاپیتانی را از دست داده، می تواند 
اهمیت ویژه ای داشــته باشــد. این برای اولین بار نیســت که حاج صفی با حضورش در 

مجمع انتخاباتی تا حدودی بحث برانگیز می شود. پیش تر و زمانی که علی کریمی، شهاب 
عزیزی خادم، کیومرث هاشــمی و مصطفی آجرلو برای ریاست فدراسیون فوتبال مبارزه 
می کردند، حاج صفی برخلاف تصور اولیه، به علی کریمی رأی نداد! او بدشــانس بود که 
برگه رأیش توســط دوربین های عکاســی شکار و مشخص شــد که کاپیتان تیم ملی هم 
علاقه ای به ریاست علی کریمی بر فدراسیون فوتبال ندارد. حالا مسئله اینجاست که آیا با 
وجود معرفی قبلی وحید امیری به عنوان نماینده بازیکنان، بازهم حاج صفی می تواند در 
انتخابات امروز حق رأی داشــته باشد؟ این موضوعی است که پاینده به آن این طور پاسخ 
می دهد: «اگر او خودش را برســاند، به عنــوان کاپیتان تیم ملی در مجمع حضور خواهد 
داشــت و هیچ مشــکلی هم وجود ندارد اما اگر نیاید، اولین کاپیتانی که در ایران حضور 
دارد یعنــی وحید امیری را در مجمع خواهیم داشــت. در غیر این صورت، حاج صفی یا 
سایر نفرات لژیونری که به  ترتیب سابقه در اولویت هستند و از طرف سرمربی به دپارتمان  

تیم های ملی و دبیرخانه مجمع معرفی شده اند، می توانند شرکت کنند».

ماجرای کاپیتان تیم ملی و انتخابات فدراسیون فوتبال

رئیس آینده فوتبال را  چه کسانی انتخاب می کنند؟


